
 

Visionsbestyrelsesmøder - 1. oktober 2019, kl.18.30 

Restauranten - 1. sal 

Indkaldte: IGK Bestyrelse 2019, Kaare Frogne, Tine Hansen, Marc Molin 
 
Bestyrelsen i Ishøj Golfklub har afholdt to bestyrelsesmøder i efteråret 2019. 1. oktober og 27. 
november.  

Beklageligvis er referaterne fra bestyrelsesmøderne blevet forsinket, og derfor ikke blevet lagt 
på hjemmesiden inden for rimelig tid. Det skal bestyrelsen beklage. 

Overordnet har bestyrelsen for Ishøj Golfklub brug efteråret på at drøfte fremtiden for Ishøj 
Golfklub, ikke mindst samarbejdet med Ishøj Golf A/S. Bestyrelsen – med formanden i spidsen – 
har brugt megen tid sammen med Ishøj Golf A/S, DGU og DIF på at finde frem til en mulig 
konstruktion, som imødekommer de krav til klubstruktur, som er opstillet af DGU og DIF. 

Vi er ikke i mål endnu, men dialogen med alle involverede parter er meget konstruktiv, så 
bestyrelsen håber og tror på, at vi får landet en fornuftig samarbejdsaftale til alles tilfredshed. 

Bestyrelsen vil så snart en evt. aftale er endeligt på plads informere særskilt om den. 

Derudover brugte bestyrelsen 6 timer søndag d. 20. oktober på et visionsbestyrelsesmøde, hvor 
SWOT analyse blev gennemgået og bestyrelsens visioner for 2020 og fremefter. Det bliver meldt 
mere konkret ud i forbindelse med generalforsamlingen d. 31. marts 2020. 
 
Derudover har bestyrelsen på sine møder i efteråret også behandlet sager af mere administrativ 
karakter. 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt uden bemærkninger 
 

2. Godkendelse af seneste referat 
Tine ønsker at sættes på mailinglisten for referatet 
 

3. Opdatering fra IGC A/S 
På bestyrelsesmødet orienterede Ishøj Golf A/S om personalesituationen i restauranten. 
Orienteringen er også sendt til medlemmerne af Ishøj Gofklub. 
 



4. Bridge og klublokale 
Bridgeklubben, som tidligere har holdt på 1. sal i klubhuset, har ikke længere mulighed 
for det. Klubben har ikke fået lov til at være i restauranten på 1. sal. 
 
Bridgeklubben har derfor spurgt Ishøj Gofklub om den kan bruge golfklubbens lokale. 
 
En enig bestyrelse har truffet beslutning om, at bridgeklubben ikke kan benytte 
golfklubbens lokale hvis der er planlagte aktiviteter af klubben. Er der ikke, kan de bruge 
det, da flertallet er medlemmer i golfklubben. 
 

5. Opdatering fra Claus og Marc omkring Vestegnens Sportsklinik 
Ishøj Golfklub er i dialog med Vestegnens Sportsklinik om at indgå et samarbejde. 
 

6. Sponsorarbejde 
Tine orienterede om sponsorarbejdet i Ishøj Golf A/S, hvor man endnu ikke har det fulde 
overblik og også mangler at følge op på nogle af de aftaler, som den tidligere manager 
har indgået. 
 
Derefter drøftede bestyrelsen og Ishøj Golf A/S, hvordan man evt. kan indgå et 
samarbejde om sponsorer til gavn for begge. 
 

7. Ishøj Golfklubs Visioner og mål for fremtiden. 
Bestyrelsen indledte arbejdet med at drøfte forslag til vision og mission for Ishøj 
Golfklub. Et arbejde, som vil stå på hen over efterår og vinter med henblik på en egentlig 
præsentation på generalforsamlingen i marts 2020. 
 

8. Hvis der er tid, definering af udvalgsopgaver og struktur. 
En del af arbejdet med at formulere vision, mission og strategi vil også dreje sig om, 
hvordan den fremtidige udvalgsstruktur skal se ud, og de kompetencer, som vil blive lagt 
i udvalgene. 
 
 

9. Opdatering fra forretningsudvalg på DGU møde 
Forretningsudvalget orienterede om arbejdet med at indgå en aftale med Ishøj Golf A/S, 
som imødekommer kravene fra DGU og DIF. 
 
Jan Hvidberg og Ishøj Golf A/S arbejder sammen om en detaljeret beskrivelse af 
samarbejdet, som det ser ud i dag mht. kontingentopkrævning m.m., som skal danne 



grundlag for den videre dialog med DGU og DIF. 
 

10. Disciplinærsager – Hvordan gør vi? 
Bestyrelsen har fået kendskab til et par episoder i forbindelse med turneringer, hvor 
enkelte medlemmer har optrådt uforskammet overfor andre. 
 
Bestyrelsen har kontaktet de pågældende medlemmer og haft en ”kammeratlig” 
samtale. 
 

11. Næste møde – 27. november 
 

12. Eventuelt 


